

Adobe Certified Professional





● 考試科目: Adobe ACP Premiere Pro

● 版本:2022/2023/2024

● 考試大綱

一、 影音產業工作須知

該目標涵蓋與同事和客戶合作相關的關鍵概念,以及與法律、技術和設計相關的關鍵知識。

- 1. Identify the purpose, audience, and audience needs for preparing visual effects and motion graphics projects.
- 2. Communicate with colleagues and clients about project plans.
- 3. Determine the type of intellectual property rights, permissions, and licensing required to use specific content.
- 4. Demonstrate an understanding of key terminology related to digital audio and video.
- 5. Demonstrate knowledge of basic editorial principles and best practices employed in the video industry.

二、 專案設定與介面

該目標涵蓋助於高效工作流程的介面設定,與專案素材導入的知識



- 1. Create projects and sequences.
- 2. Navigate, organize, and customize the application workspace.
- 3. Use non-visible design tools in the interface to aid in video workflow.
- 4. Import assets into a project.

三、 組織專案

該目標涵蓋檔案結構和管理檔案結構以執行高效的工作流程

- 1. Use layers to manage design elements.
- 2. Enable and disable track output.

四、建立與修改視覺元素

該目標涵蓋應用軟體的核心工具和功能,以及影響項目序列的工具

- 1. Use core tools and features to edit audio and video.
- 2. Add and animate titles and modify title properties.
- 3. Transform footage for use in sequences.
- 4. Transform digital media within a project.
- 5. Use effects to modify video in a sequence.
- 6. Use keyframes to control video properties over time.
- 7. Manage audio in a sequence.

五、 發布數位媒體

該目標涵蓋將序列中的音效與影片發布和導出適用於各種平台的多種格式

- 1. Prepare video and audio sequences for publishing to web, screen, and other digital devices.
- 2. Export and archive video and audio sequences.

(本科目無繁體中文語言・實際內容以原廠原文考試大綱為主)